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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:978 Utvisningar

För fyra år sedan uttalade inrikesminister Anders Ygeman att 80 000 
asylsökande som fått avslag på sin ansökan skulle utvisas. 

Mina frågor till justitite- och migrationsminister Morgan Johansson, 
som handlar explicit om antalet utvisningar utifrån de tre angivna punkterna 
nedan och inte om regeringens arbete i övrigt, är:

 

Hur många av dessa 80 000 har lämnat landet frivilligt respektive genom tvång, 
hur många personer som har fått avslag på asylansökan har tillkommit under de 
senaste fyra åren och vilka åtgärder vidtar ministern för att säkerställa att dessa 
personer utvisas? 

………………………………………

Adam Marttinen (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander
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